
 

 

 

Subsemnata, MEȘTER Alina-Maria, Consilier Local ales în cadrul Consiliului Local DEJ, în urma 
rezultatului alegerilor locale din 27 septembrie 2020,  în temeiul art. 225 alin (2) din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, conform căruia 

„Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv vicepreşedinţii 
consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, care este făcut public prin 
grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale” 

vă prezint următorul: 

 

RAPORT  
de activitate 

2022 
MEȘTER Alina-Maria 
 Consilier Local DEJ .  
 

1.  ROLURI ASUMATE 
2.  ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR 

2.1.  Proiecte de hotărâri de consiliu 
2.2.  Amendamente depuse și aprobate 
2.3.  Inițiative implementate 

3.  INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII 
4.  AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN 
5.  APARIȚII ÎN PRESĂ 
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1.  ROLURI ASUMATE  
în comisiile de specialitate sau alte comisii constituite la nivelul consiliului 
 

Membru in Comisia pentru activitati economico-financiare si agricultura – 
Secretar 

Membru in Consiliul de administratie al Colegiului National Andrei Muresanu Dej 

Reprezentant al Consiliului Local Dej  in AGA a  SC Agro Transilvania SA Cluj 

Presedinte de sedinta lunile aprilie – mai 2022 

 

2.  ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR  
de Consiliu Local sau comisii de specialitate 

 
In perioada ianuarie 2022 – decembrie 2022 am participat la 12 sedinte ordinare, 
3 sedinte de indata am absentat  la 5 sedinte de indata  si am avut mai multe 
interventii si luari de cuvant: 

 

05.01.2022 – Sedinta de indata- prezenta 

Precizez faptul că am un amenadament al Proiectul de hotărâre. Este vorba de 
precizarea monedei la care face referire  suma de  549 mii- Ron sau  lei. De 
asemenea consideră că se impune modificarea articolului utilizării 
excedentului atât pentru secțiunea de functionare cât și pentru dezvoltare așa 
cum reiese din Raportul compartimentului de specialitate. 

 

20.01.2022- Sedinta ordinara – prezenta 

La proiectul 1 de pe OZ - Proiect de hotărâre privind aprobarea arondării 
Serviciului Creșei săptămânală din cadrul Direcției de Asistență socială din cadrul 
aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Dej intreb cărei grădinițe îi 
va fi arondată creșa, daca există un amendament ? 

La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice locale” : revin 
cu problema Străzilor din Ocna Dej , Gălbenelelor, Frasinilor, când se vor asfalta? 
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01.02.2022 – Sedinta ordinara – prezenta 

Fiind sedinta de aprobare a bugetului pentru anul 2022 prezint si sustin 
amendamentele referitoare la Majorarea alocației de hrană de la suma de 11 lei 
pe zi la 16 lei pe zi de spitalizare pentru fiecare pacient internat în Spitalul 
Municipal, prin majorarea bugetului alocat la Spitalul Municipal si 
amendamentul referitor la Campania de conștientizare a populației 
Municipiului Dej  împotriva dezastrelor naturale. 

 

31.03.2022 – sedinta ordinara – prezenta 

Depun un amendament la Regulamentului de organizare și funcționare a Pieței 
Agroalimentare Nr.  2 (Dealul Florilor) a Municipiului Dej - să se introducă pe 
listă cerealele și produsele derivate, făină și păsat; plantele oleaginoase și 
ciupercile. 

La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice locale”: ridic 
problema petițiilor la care nu s-a răspuns oficial în termenul legal; petiția nr. 
1.904 și 1.905 din 19 ianuarie 2022, referitor la Strada Libertății și Strada Baia 
Mare; petiția 14 din 25 mai 2021, 5.592 din 14 februarie 2022, referitoare la Parcul 
Mare unde se solicită un leagăn pentru copii cu handicap și starea precară a 
curățeniei. 

Sunt propusa Presedinte de sedinta pentru viitoarele 3 luni. 

 

14.04.2022 – sedinta ordinara - prezenta 

La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice locale” : 
propun împrumutarea unei camere montate în sala de ședințe a Consiliului Local 
pe care să fie vizibil toți consilierii locali și propune un sistem de vot la vedere, 
prin ridicarea mâinii, pentru ca toți cetățenii să vadă cum votează consilierii. 
Reamintește petiția referitoare la Parcul Mare prin care se solicită amplasarea 
unei hinte pentru copii cu handicap, care nu a fost soluționată; petiția adresată de 
locuitorii de pe Strada Gălbenelelor, cu Nr. 10.714 din 18 aprilie 2022, pentru care 
se așteaptă răspunsul. Referitor la transportul în comun dorește să știe cum au 
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acces elevii la cardul de călătorii. Propune ca toți domnii consilieri să-și predea 
Rapoartele de activitate pentru care cetățenii să fie informați cu privire la 
activitatea fiecărui consilier local. 

 

19.04.2022 – sedinta de indata – prezenta 

31.05.2022 – sedinta ordinara – prezenta                  

La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice locale”: 
specific ca există o sesizare legată de locurile de joacă, care ar trebui 
reamenajate, curățate, din data de 16 mai 2022, la care nu s-a dat răspuns;  

Sesizarea de pe Strada Gălbenelelor cu Nr. 10.714 din data de 13 aprilie 2022, 
nu s-a dat o soluție; orice reclamație trebuie să primească răspuns în termen 
legal;  

Solicit să se intervină la cositul ierbii din jurul blocurilor și din Cimitir; nu se 
poate interveni simultan, dar dacă există o planificare a acestor lucrări de 
toaletare să fie respectat; 

În zona Sascut, nu se poate circula, se sparg băile de ulei la mașini;  

La Piatra de pe Dealul Florilor mizeria rezultată în urma lucrărilor nu a fost 
strânsă. 

Doresc să știu dacă sunt alocate sume pentru premierea elevilor la sfârșit de 
an școlar; 

Felicit administrația pentru activitatea deosebită organizată cu ocazia Nopții 
Muzeelor; 

Părinții solicită pentru Cinematograful 3 D, filme noi, eventual un Contract cu 
Asociația Cinematografelor din România pentru achiziționarea acestor filme. 

Canalizarea de pe Strada Șomcutului ridică probleme. 

Pe Strada Unirii nu se poate circula din cauza mașinilor parcate, iar semnele de 
circulație ar trebui instalate mai sus. 

 

27.06.2022 – sedinta de indata – absenta 

30.06.2022 – sedinta ordinara – prezenta 
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La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice locale” : 
Ridic problema canalizării, care ar trebui curățată, a locurile de joacă pentru 
copii ce trebuie reparate;  a administrarii cimitirelor, cositul si toaletarea 
copacilor în zona Dej – Triaj. 

 

28.07.2022 – sedinta ordinara – prezenta 

La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice locale” 
ridic urmatoarele probleme: 

Programului Rogop de pe sit-eul Primăriei nu funcționează si intreb când se 
vor putea consulta plățile făcute de Primărie; 

Din nou sesizez ca nu se răspunde la sesizările locuitorilor orașului, una din 
data de 30 mai 2022 – cu Nr. 14.891 și 14.893, alta din luna aprilie 2022 – cu Nr. 
10.714;  

Referitor la adăpostul de câini se demarează o campanie de sterilizare gratuită, 
trebuie informată populația municipiului; ce se întâmplă cu câinii din 
adăpostul de la Gherla, există un Contract încheiat cu aceștia; referitor la 
adăpostul din Dej, s-au construit boxe, care este situația terenului pe care se 
află adăpostul. 

 La Școala ”Avram Iancu”, este o suprapopulare cu elevi de clasa I, doamna 
directoare a solicitat două module tip container; dacă se vor transfera elevii  la 
fosta Școală Nr. 5, acolo va fi nevoie de un nou corp didactic. 

Cimitirele s-au cosit, gunoaiele au rămas neridicate;  

Cimitirul Eroilor în administrarea cui se află, Primăriei sau Armatei ?  

Locurile de joacă sunt neîntreținute și nereparate. 

 

18.08.2022 – sedinta de indata – absenta 

31.08.2022 – sedinta ordinara – prezenta 

La proiectul de pe OZ de rectificare a Bugetului Local intervin cu urmatoarea 
intrebare dat fiind faptul ca lucrarile prinse in rectificari erau efectuate deja : se 
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lucrează la Corpul C de la Școala ”Avram Iancu”, se repară, se vopsește, este bine 
că se vor muta două clase la fosta Școală Nr. 5, dar de unde s-au găsit surse 
financiare pentru aceste lucrări, v-ați bazat pe faptul că va trece proiectul de pe 
ordinea de zi ? 

La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice locale” ridic 
următoarele probleme:  

Sesizarea a 17 cetățeni din zona Sascut, referitor la gunoaiele din zonă; fântâna 
care trebuie reparată fiind un pericol de accidentare pentru copii; 

Locul de joacă din centru Ocna Dej, dacă nu se reparară, măcar să fie ridicat 
gardul; 
 
Iluminatul stradal pe Strada Stejarului – sunt 3 stâlpi, sunt becuri, dar nu 
funcționează; 
 
Pe Stadion nu există nici un bec, ar fi util pentru persoanele care vor să facă 
mișcare; 
 
Pe malul Someșului, pe Strada Nicolae Titulescu este plin de gunoaie, mizerii; se 
știe cine le depozitează acolo, dar nu se ia nici o măsură; 
 
Pe Strada Lucian Blaga se execută lucrări pe domeniul public, se depozitează nisip 
și pietriș care strică gardurile din zonă; 
 
Toaleta publică din centru, Parc  și de pe Baltă sunt nefuncționale; să se găsească 
soluții pentru remedierea situației; 
 
Locuințele de serviciu au nevoie de reparații la acoperișuri, există și o sesizare cu 
Nr. 20.517 din data de 29 iulie 2022, la care nu s-a răspuns; 
 
Referitor la Turnul din Piața mare, acolo se strâng tineri, se aruncă cu pietre, 
seringi, peturi de bere, este o situație neplăcută; 
 
La Cimitir, mizeriile sunt aruncate la margine, unde există morminte, se aruncă 
moloz de la lucrătorii care sunt acolo; 
 
Am o întrebare: în fiecare lună se plătește suma de 2.250 lei către A.D.P. Gherla 
pentru cei doi câini ridicați, nu este normal din moment ce avem și noi adăpostul 
pentru animale abandonate; 
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Gurile de canal de pe Străzile Crângului și Mihai Viteazul – străzile au fost 
asfaltate, gurile de canal nu au fost aduse la nivel; lucru inadmisibil pentru lucrări 
efectuate pe Fonduri europene; 
 
Referitor la Corpul B al Școlii ”Avram Iancu”– rezolvarea problemlor trotuarelor 
pentru siguranța elevilor care învață în zonă; 
 

22.09.202 -  sedinta ordinara – prezenta  

La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice locale” 
ridic urmatoarele probleme: 

Problema iluminatului public în zona Sacut, Străzile Gălbenelelor, Stejarului 
unde acesta nu funcționează. 

In zona Competrol, între blocurile de locuit, langa Stația de gaz există o porțiune 
unde sunt trestii, loc în care nu s-a cosit, pe motiv că nu există motocoasă decât 
cu fir. 

Canalelele de pe Strazile Mihai Vitreazu și Crângului nu sunt profesioniste, deși 
au fost realizate pe proiect european. 

Semafoarele de lângă Școala ”Mihai Eminescu” nu funcționează și există riscul 
de a se produce accidente. 

Pe Aleea Ghioceilor este un șantier în lucru care nu este semnalizat și unde se 
joacă copii, fiind în pericol. 

 

27.10.2022 – sedinta ordinara -prezenta 

La inceputul sedintei precizez ca am cerut de nenumărate ori să se cumpere o 
cameră care să permită să se vadă toată sala de ședințe și participanții la lucrările 
ședintei, dores să știu când se va achiziționa această cameră. 
 
La proiectul Contractelor de închiriere pentru ocuparea domeniului public și 
privat, care expiră pe parcursul anului 2023 am o interventie si intreb daca asa 
cum primarul specifia in 2021 la aceelasi proiect va face un recensamant al celor 
de detin garaje si concomitant masini si nu utilizeaza garajele. 
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La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice locale” : În 
calitate de consilier local am depus o cerere în data de 23 septembrie 2022, la care 
nu am primit răspuns si ridic următoarele probleme: 

Iluminatul public pe Strada Bistrița; 

Situația Cimitirului din Dealul Florilor și al Cimitirului nou, plin de bălți – să se 
pună pietriș: 

Pe Strada  Dobrogeanu Gherea este o groapă neasfaltată din luna august a acestui 
an; 

Aleea Zambilei – Strada Trandafirilor este neasfaltată; 

La Bazinul de înot didactic – dacă s-a rezolvat problema aerisirii. 

In aceasta sedinta asociatia Anima Pro Terra prezinta Raportul de activitate iar 
intrebarea mea adresata primarului este : pe Lista de investiții Capitolul 51 – 
autorități publice s-au alocat sume – în anul 2020 – 1.381 mii lei; în anul 2021 – 
750 mii lei pentru achiziții si reparatii in adapost.  Investitiile din anii anteriori ( 
sapa si gardurile) sunt acum deteriorați, deci trebuie găsite soluții pentru 
rezolvarea problemei. De asemenea doresc să știu cu cât este plătit RADP Gherla 
pentru ridicarea câinilor. 

 

11.11.2022 – sedinta de indata – absenta 

29.11.2022 - sedinta ordinara – prezenta 

La proiectul Proiect de hotărâre privind aprobarea reducerii/scutirii de la plata 
impozitului pe clădiri și teren pentru Asociația ”Viitorul Copiilor Ramsau” Dej . 
Prezint un punct de vedere juridic, potrivit Art. 456, alin. (3) din Codul fiscal, 
scutirea de la plata impozitului se face la 1 ianuarie anul următor în care s-a 
depus dosarul explicativ. Reducerile stabilite la alin. (2), din punct de vederer 
legal nu va beneficia în anul 2022, ci în anul următor in 2023. 

La Proiectul de hotărâre privind acordarea ajutoarelor de urgență în sumă totală 
de 137.435 lei, ca urmare a fenomenelor hidrometeorologice periculoase din data 
de 13 mai 2022 reamintesc că U.S.R. a inițiat un amendament în luna februaie la 
aprobarea bugetului,, prin care solicita suma de 30.000 lei pentru o campanie de 
conștientizare a populației privind necesitatea asigurării locuințelor din cauza 
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fenomenelor meteo periculoase. Am ajuta populația să înțeleagă faptul că și 
Asiguratorul ar contribui în caz de despăgubiri. Mă așteptam ca în Raportul de 
evaluare să se specifice că persoanele ajutate nu au asigurări de locuințe. 

La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice 
locale”subliniaz următoarele problem: 

Iluminatul public în Parcul Mare;  

Exitența craterelor în asfaltul de pe șosele; 

Lucrările de mântuială executate la trotuare. 

 

08.12.2022 – sedinta de indata – absenta 

09.12.2022 – sedinta de indata – absenta 

16.12.20220 – sedinta ordinara - prezenta 

Doreșc să știu ce sumă s-ar fi încasat dacă s-ar fi taxat parcările din centrul 
orașului si din inchirierea parcarilor dintre blocuri in tot orasul in conditiile in 
care primarul spune ca nu sunt bani pentru majorari salariale. 

Susțin majorarea salariului, dar imi doresc sa stiu ce impact bugetar are si la ce 
sumă am ajunge;   

Expun ca există o lege care prevede mărirea salariului cu 10%. 

Propun și un amendament –  ce se prevede în mod expres în  Ordonanța 168/2022 
majorează cu 10% faţă de nivelul acordat pentru luna decembrie 2022, fără a se 
depăşi valoarea nominală pentru anul 2022 stabilită potrivit anexelor la Legea-
cadru nr. 153/2017, cu modificările şi completările ulterioare.- amendament 
respins  

Doresc să știu dacă există Contractul colectiv de muncă si dacă s-au prevăzut în 
acest contract, modificarea orarului de muncăprin ore inegale in special 
angajatilor de la Adapostul de catei. Raspunsul primarului a fost ca nu este treaba 
mea contractul colectiv de munca.  
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La punctul “Soluționarea unor probleme ale administrației publice locale”: solicit 
asigurare din partea domnului primar că nu se va mai întâmpla intoxicarea cu 
clor a copiilor care participă la activitățile de înot de la bazin.  

 

2.1.  Proiecte de hotărâri de consiliu 

-nu am  

2.2.  Amendamente depuse și aprobate 

 

2.2.1. Amendamente depuse  

 

Amendamente la buget: 

1.Evaluarea concentrației de radon din aerul interior din toate unitățile de 
învățământ administrate de primărie prin măsurarea acesteia, cu aparatură de 
specialitate și în colaborare cu un laborator autorizat 

2.Semnalizarea conform normelor în vigoare pentru persoanele cu dizabilități a 
40 de locuri de parcare publice 

3.Campanie de conștientizare a populației Municipiului Dej  împotriva 
dezastrelor naturale 

4.Bugetare participativă - implicare cetățenească, în loc de 250 mii lei se va 
regăsi suma de 500 mii lei 

5. Majorarea  alocației de hrană de la suma de 11 lei pe zi la 16 lei pe zi de 
spitalizare pentru fiecare pacient internat în Spitalul Municipal Dej,  prin 
majorarea bugetului alocat Spitalului Municipal Dej la capitolul 66.  cu suma  de 
265 mii  lei 

 

Amendamente proiecte: 
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1.Amendament cu privire la punctual 8 Proiect de hotarare privind insusirea si 
actualizarea pozitiei nr.52 din inventarul bunurilor care apartin domeniului 
public al Municipiului Dej atestat prin H.G.969/2002 conform anexa. – depus in 
sedinta 14.04.2022 

2. Amendament cu privire la punctul Punctul 13. Proiect de hotărâre privind  
stabilirea unor măsuri cu privire la salariile de bază pentru funcționarii publici și 
personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului 
Municipiului Dej și din serviciile publice din subordinea Consiliului Local al 
Municipiului Dej –  ce se prevede în mod expres în  Ordonanța 168/2022 
majorează cu 10% faţă de nivelul acordat pentru luna decembrie 2022, fără a se 
depăşi valoarea nominală pentru anul 2022 stabilită potrivit anexelor la Legea-
cadru nr. 153/2017, cu modificările şi completările ulterioare. 

 

Amendamente aprobate 

1.Aprobă utilizarea excedentului Municipiului Dej-Activitate economică aferent 
anului 2021, în sumă de 549 mii lei pentru acoperirea temporară a golurilor de 
casă care se pot crea pe parcursul anului 2022 ca urmare a decalajelor între 
veniturile și cheltuielile secțiunii de funcționare.” 

2. Amendament la Regulamentului de organizare și funcționare a Pieței 
Agroalimentare Nr.  2 (Dealul Florilor) a Municipiului Dej - să se introducă pe 
listă cerealele și produsele derivate, făină și păsat; plantele oleaginoase și 
ciupercile –aprobat 

 

2.3.  Inițiative implementate 

- cosirea cimitirului eroilor din cimitirul Dealul Florior Dej, inclusiv partea ce era 
acoperita de padure  

-repararea locurilor de joaca din Ocna Dej ( centru si cartier Sascut) 

- trasarea trecerilor de pietoni din zona Lidl 

- revopsirea scaunelor de pe Stadionul Municipal Dej 
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- stoparea lucrarilor si eliminarea buclei de trotuar ce ingreuna circulatia in zona 
sensului giratoriu din intersectia strazii Ion Pop Reteganu cu 1 Mai prin 
trimiterea unei adrese arhitectului sef al judetului, d-ul Salanta. 

- cosirea trestiilor din zona Competrol- statia de gaz, de pe locul de joaca ce era 
inpracticabil datorita acestora. 

 

3.  INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII  
 
Ianuarie 2022 – Solicitare comunicare demersuri necesare pentru inscrierea 
Scolii Ginaziale nr 1 Dej in Programul National pentru Reducerea abandonului 
Scolar cu finantare din PNRR 
 
Februaie 2022 -  Solicitare  Comunicare locatii Adaposturi publice de protective 
civila din Dej, capacitatea si dotarile fiecaruia si starea de functionare a acestora 
 
Aprilie 2022 – Solicitare documente suplimntare pentru documentatia 
Oportunitate intocmire PUZ – Infintarea unui coridor de mobilitate urbana 
auto,velo si pietonal prin realizarea unei strazi de lagatura intre str.1Mai si str. 
Bistritei. 
 
Iunie 2022 – Solicitare informatii cu privire la cantitatea de pavaje si bordure 
rezutate in urma modernizarii si reabilitarii trotuarelor din Dej 
 
Iulie 2022- Informatii despre Podul rutier de peste Somes 
 
August 2022 – Solicitare catre Spitalul Municipal Dej privind dotarea saloanelor 
de bolnavi. 
 
Septembrie 2022 – Petitie catre Compania de Apa Somes Dej cu referire la 
canalizarea infundata de pe str Triajului, petitie semnata de toti locatarii strazii. 
 
Septembrie 2022 – Solicitare documente Proiectul “Modenizarea coridorului de 
mobilitate urbana” Cod SMIS 121416 
 
Octombrie 2022 – Solicitare informatii cu privire la Programul Rabla Locala. 
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4.  AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN 
 

Vizite saptamanale în diferite locații la solicitarea cetățenilor din Dej și discuții 
cu aceștia ; 

Vizite la Adăpostul de căței din Dej. 

Vizite pe santierele din Dej si discutii cu inginerii despre calitatea lucrarilor 

In fiecare miercuri am o ora de audiente la sediul Biroului Parmalentar Oana 
Murariu la solicitarea prealabila a cetatenilor. 

 

5.  APARIȚII ÎN PRESĂ 

 

Radio Fir  

https://www.facebook.com/radiofir/videos/290058206550423  - feb 2022 

https://www.facebook.com/radiofir/videos/616214833186389  - iunie 2022 

https://www.facebook.com/radiofir/videos/567705398402594    - iulie 2022 

https://www.facebook.com/radiofir/videos/392644826152727   - august 2022 

https://www.facebook.com/radiofir/videos/637630437759847    - septembrie 
2022 

https://www.facebook.com/radiofir/videos/636226711529764   - octombrie 2022 

https://www.facebook.com/radiofir/videos/483688943743157    - noiembrie 
2022 

https://www.facebook.com/radiofir/videos/450350077302824    - decembrie 
2022 

Presa online 
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https://www.dejeanul.ro/content/razboiul-dintre-usr-si-morar-costan-
capitolul-pavaje-se-bat-in-ironii-si-uita-pentru-ce-au-fost-alesi-ambii/ 

https://www.dejeanul.ro/content/caravana-fondurilor-europene-organizata-
de-usr-a-poposit-la-dej-foto/ 

https://someseanul.ro/caravana-fondurilor-europene-organizata-de-usr-a-
poposit-la-dej-ne-revenim-in-europa-ne-revenim-acasa-in-
romania/?fbclid=IwAR3dOqGzGK-
BytO0VLDYQrRwwHB114H8I1YIgZxzmE0dQz5SVw4Sms-Gk4Y 

http://dejulmeu.ro/index.php/2022/12/16/caravana-fondurilor-europene-
organizata-de-usr-a-poposit-la-dej-ne-revenim-in-europa-ne-revenim-
acasa-in-romania/?fbclid=IwAR0rWEl-CnUqdjTDCU0noU9Y-
mFca_ogVFqwCCuNv3dpxtY_0IJ0bEEA_Ws 

https://stiridindej.ro/alina-mester-in-administratia-dejeana-nu-sunt-
acceptate-ideile-altora-decat-ale-primarului/ 

 

 

 

 

 

 

 


